
FU-møde hos Michelle 17.januar 2012  

 

Tilstede: Git, HTS, Per Krohn, Michelle, Jeanette, Mie og HJ. 

 

 

Generalforsamling den 20.marts 2012  kl. 19.00 i GLK. 

 

1. Der er møde i formandsgruppen på lørdag i Idrættens Hus. Henrik J. og Michelle deltager. 

 

2. Per Krohn har deltaget i møder i formandsgruppen. Her blev der talt om DRF’s nye portal, 

samt evt. nedlæggelse af Distrikterne i DRF. 

 

3. HJ  ønsker sig en liste en mail-liste over årets championatsvindere. Det klare Jeanette. 

Endvidere vil Jeanette sørge for, at opdatere vores mail, sådan at ”alle” mail = FU.    

Jeanette har talt med Net-Amia om ikke at overskrive hendes rettelser.                                

HJ  er meget tilfreds med den nye stævneoversigt på distriktets hjemmeside, men der 

mangler bare et felt, så man kan se hvem der har godkendt div. Propositioner. 

 

4. Neel Guldbech hjælper os fortsat med Pony Games. 

 

5. HTS undersøger om der kan komme dressur resultater på storskærm, på det nye 

tidtagningsanlæg. 

 

6. HJ er kalender ansvarlig.                                                                                                                     

Git er ansvarlig for begge tidtagningsanlæg. 

 

7. Der blev drøftet en  kontingentstigning, grundet den ønskede til transport til distriktets 

officials på officialsdage. 

 

8. Det blev besluttet, at distriktets bestyrelse nu skal have udbetalt telefonpenge ifølge DIF’s 

regler. 

 

9. HJ undersøger muligheden for at afholde årets military-mesterskab på Søbogård. 

 

 

Ref. Mie. 

 


